
Bestyrelsesmøde den 3. november 2004

Tilstede: May-Brit, Inge, Søren, Mark, Peter, Kurt, Helle

1. Opfølgning fra sidste møde

• Det blev aftalt, at der skulle forefindes en lamineret udgave af sikkerhedsreglementet i 
klubben. May-Brit sørger for dette.

• Vedrørende Langhøjbadet viser det sig, at vi har det fra kl. 14.00 til 15.30. Kurt 
kontakter kommunen for at få det ændret til den tid, vi plejer (og som også er 
annonceret ud til medlemmerne) nemlig fra kl.15.00-16.30

• Efterårsrengøringen gik rigtig godt. Der mødte mange medlemmer op, dog mangler vi 
stadig at få forbedret sikkerheden ved legestativet. Kurt sonderer terrænet med henblik 
på at finde frivillige resurser til projektet.

• Vedrørende en evt. klage over den varslede spærring af p-pladsen vælger vi ikke at gøre 
indsigelser overfor kommunen, da det viser sig, at arbejdet vil være færdigt til april.

• Kalveboderne Rundt forløb rigtig godt. Løbet var som sædvanlig velorganiseret og 
mange af klubbens medlemmer hjalp til. Udover at mange fik en god dag kan vi også se 
frem til et pænt overskud på arrangementet.

2. Generalforsamling
Det var dejligt at se så mange medlemmer til en generalforsamling. Det tyder på, at modellen 
med at afholde den en hverdagsaften var god. Det vil vi fortsætte med. Med hensyn til 
debatten omkring klubbens indstilling til havkajakker forsøger vi komme i dialog med 
roklubben for at finde ud af om der er grundlag for et samarbejde. På et kommende b-møde 
drøfter vi hvordan arbejdet med en rygepolitik kan gribes an. Birgit Munk inviteres til at deltage 
i drøftelsen.

3. Juleræs
Vi krydser fingre for at vejret vil arte sig, sådan at vi kan komme på vandet. Vi stryger festen, 
men ellers vil alt være, som det plejer. Søren er i fuld gang med at hverve arbejdskraft til de 
forskellige tjanser.

4. Byggeri
Pece, som er ingeniør er nu også tiltrådt byggeudvalget. Pece er i fuld gang med at vurdere de 
tilbud, der er indhentet. Fristen for brugen af de bevilgede penge er udsat, og Inge er sammen 
med kommunen ved at forberede de juridiske forhold sådan, at klubben kan få et kreditlån, når 
tiden er inde. (Lejekontakten skal forlænges til 20,5 år)

5. Diverse



• Kredsen har inviteret til foredrag om pædofilpolitik i foreningerne. Jan Darfelt holder 
oplæg. Kurt og Peter deltager. Kurt inviterer børneinstruktørerne med. Mødet er den 25. 
november.

• Der klubforsamlingsmøde for kredsens klubber den 22. november i Sundby Kajakklub. 
Helle og Kurt deltager.

• Peter Meelby og Anders Ullerup har ansøgt om dispensation til at få udleveret nøgle til 
klubben. Begge fylder 15 år i løbet af vinteren. Peter og Anders træner med Mark og 
Spejder kl. 5.30 i klubben, og har brug for at kunne lukke sig ind, hvis de ankommer 
som de første. Bestyrelsen bevilgede Anders og Peter tilladelse til at få nøgle til 
klubben. De må fortsat ikke ro alene.

• Landsholdet sælger efter sigende ud af nogle af deres både. Mark undersøger om nogle 
af bådene vil være interessante for klubben. Vi har primært behov for toerkajakker.

• Der er trængsel i dameomklædningen.  Umiddelbart er det ikke muligt at udvide 
antallet af brusere, men der vil sørget for, at alle tre brusere fungerer.

• Som tak for vores indsats i ”Sjov lørdag i Avedøre” kan vi købe ind for ca. 1000 kr. Mark 
køber gummimåtter til vægttræningen.

Næste møde afholdes den 11. december hos Inge. 
Der afholdes juleræs-koordineringsmøde den 29. november kl. 17.00 i klubben.


